



File Number ISD11-5147

October 16, 2012

Dear Resident/Business Owner:

**Re: A City Works Project in Your Neighbourhood - Contract No. ISD11-5147
Trim Road Re-Alignment & Widening – North Service Road to Innes Road**

The City of Ottawa has awarded a contract to Coco Paving Incorporated for the above noted project. The project is scheduled to commence in November 2012 and should be completed by November 2014.

It is our priority to ensure the safety of the public during construction, but we need your co-operation to make it safer for everyone. Please stay clear of all construction equipment and open excavations. If applicable, please tell your children about the dangers of playing near a construction area. You may feel vibrations due to heavy equipment operations. This is quite common and rarely causes any problems.

As part of this contract, Coco Paving Incorporated is assuming full responsibility for the construction work until it is entirely completed. Their company will take every precaution to minimize interruptions to the normal living of your family and/or normal operation of your business, but you can appreciate there will be some inconvenience during the course of the work.

Coco Paving Incorporated is required by the City to carry liability insurance for this project. As such, you may be asked by the contractor for permission to look over your home/business before the work commences, as they will be carrying out pre-construction inspections for their purposes. It is your choice whether or not you wish to have this pre-construction survey conducted on your property. Should you have any inquiries once work commences, please do not hesitate to contact the following:

- The City's on-site representative, Colin Ronan at 613-864-1885(cell)
- The City's Project Manager, Joe Mojsej at 613-580-2424 ext. 16203 (joe.mojsej@ottawa.ca);
- Should it be necessary, Coco Paving Incorporated at 613-907-7283.

We appreciate your patience and understanding as we complete this infrastructure project.

Sincerely,

Joe Mojsej, P. Eng.
Senior Project Manager, Design & Construction

c.c.: Councillor Bob Monette,
Councillor Stephen Blais
Coco Paving Incorporated

*Shaping our future together
Ensemble, formons notre avenir*

City of Ottawa
100 Constellation Crescent
6th Floor, West Tower
Ottawa, ON K2G 6J8
Tel: (613) 580-2400
Fax: (613) 560-6064
www.city.ottawa.on.ca

Ville d'Ottawa
100 Croissant Constellation
6^e Etage, Tour Ouest
Ottawa, ON K2G 6J8
Tél.: (613) 580-2400
Télécopieur: (613) 560-6064
www.ville.ottawa.on.ca



VOLUNTEER
BÉNÉVOLES
CANADA



Numéro de dossier ISD11-5147

Le 16 octobre 2012

Objet : Des travaux municipaux en vue dans votre quartier – contrat n° ISD11-5147
pour l'élargissement et le nouveau tracé du chemin Trim – du chemin North Service au chemin Innes

Madame, Monsieur,

La Ville d'Ottawa a attribué un contrat à Coco Paving Incorporated pour le projet susmentionné. Le projet devrait commencer en novembre 2012 et se terminer d'ici novembre 2014.

Notre priorité est d'assurer la sécurité de la population durant les travaux de construction, mais nous avons besoin de votre collaboration afin qu'ils soient plus sécuritaires pour tout le monde. Veuillez ne vous approcher d'aucun engin de chantier, ni d'aucune excavation. S'il y a lieu, veuillez dire à vos enfants qu'il est dangereux de jouer à proximité d'une zone de construction. Il se peut que vous ressentiez des vibrations provoquées par l'utilisation de machinerie lourde. Ces vibrations, qui sont passablement courantes, n'occasionnent que rarement des problèmes.

Dans le cadre de ce contrat, Coco Paving Incorporated assume l'entière responsabilité des travaux de construction jusqu'à leur achèvement complet. L'entreprise prendra toutes les précautions pour réduire au minimum les perturbations des activités normales de votre famille ou de l'exploitation normale de votre entreprise, mais ces travaux engendreront manifestement quelques désagréments.

Coco Paving Incorporated est tenue par la Ville de souscrire une assurance de responsabilité civile pour ce projet. L'entrepreneur pourrait donc vous demander la permission de jeter un coup d'œil dans votre résidence ou votre entreprise avant le début des travaux, car il procédera à des inspections préalables aux travaux de construction pour les assurances. C'est à vous de choisir si vous désirez ou non que cette inspection soit réalisée sur votre propriété avant les travaux de construction. Pour toute demande de renseignements une fois que les travaux seront commencés, veuillez communiquer avec les personnes suivantes :

- Le représentant de la Ville sur les lieux, Colin Ronan au 613-864-1885 (cellulaire);
- Le gestionnaire de projet de la Ville, Joe Mojsej, au 613-580-2424, poste 16203 (joe.mojsej@ottawa.ca);
- Si nécessaire, Coco Paving Incorporated au 613-907-7283.

Nous vous remercions de votre patience et de votre compréhension tout au long de ce projet d'infrastructure.

Veuillez agréer, Madame, Monsieur, l'expression de nos sentiments les meilleurs.

Joe Mojsej, ing.
Gestionnaire principal de projet, Conception et Construction

City of Ottawa
100 Constellation Crescent
6th Floor, West Tower
Ottawa, ON K2G 6J8
Tel: (613) 580-2400
Fax: (613) 560-6064
www.city.ottawa.on.ca

Ville d'Ottawa
100 Croissant Constellation
6^e Etage, Tour Ouest
Ottawa, (Ontario) K2G 6J8
Tél. : 613-580-2400
Télécopieur : 613-560-6064
www.ville.ottawa.on.ca

*Shaping our future together
Ensemble, formons notre avenir*



VOLUNTEER
BÉNÉVOLES
CANADA